How to distinguish between the original and the bulk of new electronic components?

一般购买芯片如果有三五十片的量，最好找代理公司或其分销商而不要去一般"统货"柜台拿货，一般什么都做的（所谓统货）柜台上的现货基本上是翻新货或旧货，而且他们看人报价，行家或熟人他们大多不敢太过分，但普通人他们还是能蒙就蒙、能骗则骗了，这确实已是比较普遍的现象，大家要多留神。就算在这样的柜台上拿货一定要讲清楚，如果不能用是包换还是全部退货，且记得"货比三家"。另外，成交价格应比正货价低很多才行，否则还是找正规代理。要知道不少加工好的旧芯片进货价只是新片市场价的10％－20％左右！

Generally buy chips if there are 350 pieces, to find the best Proxy Companies or its distributors and don't generally "all in" the counter to take the goods, what do (the so-called mess) counter on the spot basically is refurbished goods or goods, and they look at the offer, experts or acquaintances most of them not too much, but ordinary people can still be blindfold, can cheat the cheat, this really is a general phenomenon, we should take. Even in such a counter with the goods must be clear, if not is the replacement or return all, and remember "goods than three home". In addition, the price should be better than the positive price much lower it, or find a regular agent. You know a lot of good old chip processing the purchase price is the market price of about 10% to 20% film!

一、电子元器件的种类：

Type A, electronic components:

　　1 、原装货：原厂生产出来的，分进口原装和国产原装。

1, the original goods: the original factory produced, imported and domestic original branch.

　　2 、散新货：散新这个词，主要用在IC芯片的方面，意思主要有：

2 new products, powder: powder new of the word, is mainly used in the IC chip, meaning there are:

　　（1）这个货不是原厂生产出来的，可能是其他厂家生产的，但是打着原厂牌子，也就是假货，供应商称之为散新、或原装货来蒙人！

(1) the goods is not the original factory produced, may be other manufacturers, but the name of the original brand, also is a fake, supplier called the bulk of new, original goods to the Mongolian people or!

　　（2）原厂生产的，但是是一些不合格的料。原厂就会降价，通过其他渠道处理掉。销售商进过来之后，称之为散新！

(2) the original factory production, but some unqualified material. The factory will be on, through other channels to get rid of. After the seller into the back, called the bulk of new!

　　（2）原厂生产的，使用过了，经过打磨，镀锡，把脚擦凉一系列处理之后，外观看起来不错，拿出来出售，也叫做散新，但实际上是翻新的！

(2) the original factory production, use, polished, tin, and then put their feet cool and a series of processing, the appearance looks good, with the sale, also known as the bulk of new, but in fact is a refurbished!

　　3 、翻新货：指产品从原厂生产出来以后，经过使用，有了一定的磨损，性能各方面跟原厂刚生产出来的时候有差距，经过特殊的加工，是它的外表或者性能恢复到接近原厂刚生产出来的状态，叫做翻新！

3, refurbished goods: refers to the product from the original factory, produced through the use of, have certain wear, when the performance with the original factory just produced a gap, after special processing, it is the appearance or performance restored to near original factory has just come out of state, called renovation!

　　4、旧货拆机件：原厂生产出来的，已经使用过的，从电路板上拆下来的。没有经过洗角处理的。

4, vintage disassemble parts: the original factory produced, had been used, removed from the circuit board. Without washing angle processing.

　　

二、旧货拆机有两法：

Two, there are two vintage disassemble:

　　（1）、热风法，此法是正规的做法，用于较干净、整齐的板特别是较有价值的SMD板

(1), hot method, this method is standard practice, for the relatively clean, neat plate especially SMD board more valuable

　　（2）、“油炸”法，这确实是真的，用调制的高沸点矿物油来“炸”，极旧或很乱的垃圾板通常用此法。在此要跟大家讲明白：旧片分离和重制过程中产生的废料若不妥善处理会严重污染环境（含大量难降解的有毒化合物和重金属），而“妥善处理”的费用又会高于全部回收所得，所以发达国家的某些公司宁愿花钱并出运费将电子垃圾“送”给中国和南亚的一些国家也不愿自行处理，这里面是有“说道”的。新旧芯片间的差价远远无法挽回环境污染的损失，这一点大家一定要心里有数！

(2), "fried" method, this is indeed true, high boiling point of mineral oil modulation to "bombing", the garbage plate very old or very messy used this method. Here to tell everyone that works: waste separation and heavy process if not handled properly will seriously pollute the environment (toxic compounds and heavy metals containing large amounts of refractory), and "properly handle" costs will be higher than all recovered, so some companies in developed countries would rather spend money and freight electronic garbage "send" to some countries Chinese and South Asia rather than dispose of, there is the "said". The difference between the old and the new chip is far unable to restore the loss of environmental pollution, which you must know!

　　芯片销售的正规代理一般在写字楼办公，华强、赛格等电子市场中也有很多经销新货的，多数在大厅周围的独立房间中，也有少数柜台，大家购买芯片时应注意识别。

Chip sales formal agent general in the office of office, Huaqiang, SEG electronic market also has a lot of distribution of new, mostly in the independent room around the hall, also have a few counter, note recognition should we buy chips.

三、区别原装正货和翻新货的主要方法是：

Three, the difference between genuine goods and refurbished goods is the main method of:

　　1、看芯片表面是否有打磨过的痕迹。凡打磨过的芯片表面会有细纹甚至以前印字的微痕，有的为掩盖还在芯片表面涂有一层薄涂料，看起来有点发亮，无塑胶的质感。

1, to see whether the chip surface polished. The chip surface and polished with microwear fine lines even before printing, some is covered in the chip surface coated with a thin layer of paint, looks a bit shiny, no plastic texture.

　　2、看印字。现在的芯片绝大多数采用激光打标或用专用芯片印刷机印字，字迹清晰，既不显眼，又不模糊且很难擦除。翻新的芯片要么字迹边沿受清洗剂腐蚀而有“锯齿”感，要么印字模糊、深浅不一、位置不正、容易擦除或过于显眼。另外，丝印工艺现在的IC大厂早已淘汰，但很多芯片翻新因成本原因仍用丝印工艺，这也是判断依据之一，丝印的字会略微高于芯片表面，用手摸可以感觉到细微的不平或有发涩的感觉。不过需留意的是，因近来小型激光打标机的售价大幅降低，翻新IC越来越多的采用激光打标，某些新片也会用此方法改变字标或干脆重打以“提高”芯片的档次，这需要格外留意，且区分方法比较困难，需练就“火眼金睛”。主要的方法是看整体的协调性，字迹与背景、引脚的新旧程度不符如字标过新、过清有问题的可能性也较大，但不少小厂特别是国内的某些小IC公司的芯片却生来如此，这为鉴定增添了不少麻烦，但对主流大厂芯片的判断此法还是很有意义的。另外，近来用激光打标机修改芯片标记的现象越来越多，特别是在内存及一些高端芯片方面，一旦发现激光印字的位置存在个别字母不齐、笔画粗细不均的，可以认定是Remark的。

2, look at the printer. Now the chip a majority of the laser marking or printing machine printing, using special chip clear handwriting, not visible, but not vague and difficult to erase. Renovation of the chip edge or handwriting by cleaning agent corrosion and "sawtooth" feeling, or printing fuzzy, depth, position is not easy to erase, or too conspicuous. In addition, a large IC screen printing process now already eliminated, but many chip renovation for cost reasons are still using the screen printing process, this is the judgment on the basis of one, screen printing of the word will be slightly higher than the surface of the chip, can feel touch to the slight rough or astringent feeling. But it must be noted that is, because of the recent small laser marking machine dramatically reduce prices, marking laser using the refurbished IC more and more, some new film will also use this method to change the word mark or simply to "improve" chip level, this requires extra attention, and whether the method is better than the more difficult, need to practice "piercing eye". The main method is to see the overall coordination, recency handwriting and background, pin does not match such as word mark a new possibility, Qing problem is also larger, but many small factory, especially some small IC company domestic chip was born so, this adds a lot of trouble for the identification, but the judgement method the mainstream of the Dachang chip is very meaningful. In addition, the phenomenon of more and more recently with the laser marking machine modified chip markers, especially in memory and some high-end chips, once found in laser printing position the existence of individual letters not neat, the stroke of uneven thickness, can be identified as Remark.

　　3、看引脚。凡光亮如“新”的镀锡引脚必为翻新货，正货IC的引脚绝大多数应是所谓“银粉脚”，色泽较暗但成色均匀，表面不应有氧化痕迹或“助焊剂”，另外DIP等插件的引脚不应有擦花的痕迹，即使有（再次包装才会有）擦痕也应是整齐、同方向的且金属暴露处

3, to see the pin. All bright as a "tin pin" will be refurbished goods, goods IC pin most is the so-called "silver foot", darker but color uniform, the surface should not have traces of oxidation or "flux", in addition to DIP plug-in pin should not scratch marks, even if there is a (packaging again) scratches should also be neat, the same direction and metal exposure
